
ISSUE HIGH SUMMER 2024



CAPSULE COLLECTION – FROM IBIZA WITH LOVE

Als Hommage an das ungezwungene Lebensgefühl Ibizas spiegelt BROADWAYS Capsule Collection die besondere Energie der Insel wider.  
Mit der neuen exklusiven, sonnenverwöhnten Capsule Collection von BROADWAY NYC FASHION nehmen wir Sie mit in den Urlaub.

Die Looks der Kollektion bestehen aus leicht zu tragende Texturen – ideal für Nachmittage im Beachclub oder „Lazy Days“ am Strand:  
Zarte Stoffe, feine- und grobe Spitze sowie Häkeloptiken als detailreiche Besonderheit, sind die wichtigsten Bestandteile unserer Sommerlinie 
und verleihen einem sonst eher unaufgeregten Look eine besondere Ethno Note. Leinenoptiken treffen auf wunderschöne Multicolordrucke -  
so entstehen vielseitige Styles, die alltagstauglich kombiniert werden können.

Die Leichtigkeit zeigt sich auch in den Silhouetten: Loose Fits in Kleidern und Tops mit Spaghettiträgern geben ein Gefühl von Unbeschwertheit. 
Locker geschnittene Shorts aus Leinen und Baumwolle sind absolute Sommer-Must-Haves! Sie sind auf der Suche nach einer luftigen Hose  
für den Sommer? Dann möchten wir Ihnen die Culotte ans Herz legen. Culottes sind kürzer und luftiger als lange Hosen, wodurch Sie nicht so 
schnell ins Schwitzen geraten. Der exklusive Palmenprint macht den Look schnell zum Hingucker und unterstreicht den sommerlichen Charme.

Leinen ist und bleibt DER Trendmaterial für den Sommer. Kein Wunder, sehen Pieces aus der Naturfaser nicht nur cool aus, sondern sind auch 
noch sehr angenehm zu tragen, denn: Das Material besitzt kühlende Qualitäten. Beim Styling lohnt es sich dann auf einen Allover-Leinen Look  
zu setzen, zum Beispiel Hemden und Shorts im Matching Set, der Inbegriff der mühelosen Sommer-Eleganz. Innerhalb der Kollektion  
haben Sie die Möglichkeiten, Leinen mit anderen Textilien zu vereinen, zum Beispiel mit Baumwolle oder Satin. 

Hüte, Strandtücher und Espadrilles vervollständigen den perfekten Sommerlook. Von der Sonne geküsste Styles, die dazu einladen,  
den Charme der Insel zu genießen.

NEW!
INTRODUCING
OUR HIGH SUMMER
2024 COLLECTION

TREND REPORT 2404
BROADWAY NYC FASHION HIGH SUMMER 2024
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CAPSULE COLLECTION – FROM IBIZA WITH LOVE

Dedicated to the casual way of life in Ibiza, the BROADWAY Capsule Collection reflects the island’s unique energy. The new and exclusive,  
sunsoaked Capsule Collection by BROADWAY NYC FASHION will take you away, on a summer vacation.

The collection’s looks are made of easy-to-wear textures – ideal for afternoons at the beachclub or lazy days in the sand: Delicate fabrics,  
fine and rough lace and crochet optics feature as details and are the most important elements of our summer line, lending a special ethno 
touch to an otherwise cool and collected look. Linen optics meet beautiful multi- colored prints – and create versatile styles that combine  
to everyday occasions.

Silhouettes also mirror lightness and ease: Loose fitting dresses and tops with spaghetti straps make for a carefree feeling.  
Loosely cut shorts are the summer’s absolute musthaves! Are you looking for light pair of trousers for the summer?  
Then, you must try our culottes. Culottes are a shorter and lighter version of trousers and will keep you from breaking into a sweat.  
The exclusive palm print is a real eyecatcher and highlights the seasonal charm.

Linen remains THE trending material for summer, which really isn‘t surprising, as these pieces are made from natural fibres a 
nd don’t only look cool but are super comfortable to wear. The reason is that linen actually has cooling qualities. We recommend  
an allover linen combination, for example matching shirt and shorts, the epitome of effortless summer elegance. The collection provides  
options to unite linen with other textiles such as cotton or satin.

Hats, beach towels and espadrilles complete the perfect summer look. Sunsoaked styles invite you to enjoy the island’s charm.

TREND REPORT 2404
BROADWAY NYC FASHION HIGH SUMMER 2024
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IBIZA CAPSULE COLLECTION

Inspiriert vom freien Geist von Ibiza, verkörpern die neuen Styles von BROADWAY einen entspannten und harmonischen Lebensstil. 
Neutrale Weiß-, Grau-, Schwarz-Töne bestimmen die Farbpalette der High Summer Kollektion, die von einer frisch interpretierten 
und unaufdringlichen Ästhetik geprägt ist.

Keine Frage, Weiß wird wie keine andere Farbe mit dem typischen Ibiza-Stil in Verbindung gebracht und gilt außerdem als der Dauer-
brenner in der Sommermode. Auch in diesem Jahr hüllen wir uns wieder in die hellste aller (Nicht-)Farben. Das klare und reine  
„Brilliant White“ ist in den Sommermonaten immer eine gute Wahl, denn zum einen lässt es sich unkompliziert kombinieren,  
bringt einen zarten Sommer-Teint zum Strahlen und steht für einen minimalistisch und doch so mondänen Charme. Darüber hinaus 
kann mit verschiedenen Nuancen gespielt werden, beispielsweise mit unserem „Snow White“, das wirkt nicht nur clean  
sondern auch sehr edel. Besonders die Ton-in-Ton Kombis strahlen eine nonchalante Lässigkeit aus.

Für alle, die finden, dass Schwarz der schönste Ton für jedes Outfit ist, kommt diese Nachricht wie gerufen: Schwarz ist ein zeitloser  
Klassiker, der immer und für jeden Anlass funktioniert- auch im Sommer. „Deep Black“ ist perfekt für Minimalisten. Um auch im Sommer 
mit schwarz richtig gekleidet zu sein, fallen die Schnitte und Materialien luftiger und weiter aus, und können den Körper soft umspielen. 
So wirkt die Trendfarbe weniger schwer und lässt ihren Look auch fernab der 20 Grad Marke cool und modern wirken. 

Neben den bekannten Black & White Kombinationen, wird die Farbpalette durch ein gräuliches „Silver Lining“ ergänzt. Grau ist wie 
seine Schöpfer, die Alltime-Classics Schwarz und Weiß, und gilt als neutrale Farbe. Mit monochromen Looks in Grau setzen Sie jedoch 
absolut stilvolle Fashion-Statements, denn es steht für pure Eleganz. Eine Farbe, die innere Balance und Zufriedenheit verkörpert.

BRILLIANT WHITE 
100-4001

SILVER LINING 
050-4501

LILY GREEN 
331-0317

DEEP BLACK 
001-0303

SNOW WHITE
101-0602

KEY COLOURS / TREND COLORS

CORE COLORS / BASE COLORS

6

JAZZY PINK 
650-1950

COLOR CARD 2404
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IBIZA CAPSULE COLLECTION  

Inspired by the free spirit of Ibiza, the new styles from BROADWAY represent a relaxed and harmonised way of life.  
Neutral whites, greys and blacks define the color palette of the High Summer Collection and feature a fresh take  
with subtle aesthetics.

There’s no doubt that white is the color that defines the signature Ibiza style best and, in addition, it’s summer fashion’s evergreen.  
Yet again this year, we’ll wrap ourselves in the brightest of all (non) colors. The clear and pure “Brilliant White” is always  
a good choice for the summer months – for one, it’s easy to combine, it gives a soft summer tan a nice glow and, finally,  
it stands for a minimalistic yet sophisticated charme. Further, it invites to play around with other nuances, for example,  
with our “Snow White” that appears both clean and classy. Our single color scheme combinations radiate a particularly  
nonchalant kind of cool.

For those of you that think black is the best color for any outfit, our next message will be very welcome: Black is a timeless classic  
that always works, no matter the occasion – even in summer. “Deep Black” is ideal for minimalists. For it to work in summer,  
the designs and materials are slightly more airy and boxy, loosely fitting styles. This is how the trending color black appears  
to be less severe and weighty and comes across as cool and modern even when temperatures rise above 20 degrees.

Next to classic black and white combinations, the color palette is complimented by a grey “Silver Lining”. Grey is just like  
its creators, the all-time classics black and white, and considered as a neutral color. With monochrome looks in grey you will,  
however, make an outright stylish fashion statement, as grey stands for pure elegance. It is a color that shows inner balance  
and harmony. 

 
IBIZA CAPSULE  

COLLECTION

COLOR CARD 2404
BROADWAY NYC FASHION HIGH SUMMER 2024
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THERE’S NO PLACE 
LIKE IBIZA.
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POSTCARD FROM  
PARADISE.



T-SHIRT_55002352
cotton slub

SNOW WHITE

2nd colour: JAZZY PINK: 650-195000

T-SHIRTS 
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HIGH SUMMER 24



T-SHIRT_55002303
cotton-modal mix

SNOW WHITE

2nd colour: LILY GREEN: 331-031700
3rd colour: JAZZY PINK: 650-195000

T-SHIRT_55002304
cotton-modal mix

SILVER LINING
25,99 EUR

2nd colour: SNOW WHITE: 101-060200

T-SHIRT_55002317
viscose-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

T-SHIRT_55002313
viscose-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

2nd colour

T-S
H

IR
T

S
BROADW

AY NYC FASHION HIGH SUM
M

ER 2024

53
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TOP_55002311
viscose-mix

SILVER LINING

2nd colour: SNOW WHITE: 101-060200

T-SHIRT_55002306
cotton slub

SNOW WHITE

2nd colour: JAZZY PINK: 650-195000

SINGLET_55002302
cotton-modal mix

SNOW WHITE

2nd colour: LILY GREEN: 331-031700
3rd colour: JAZZY PINK: 650-19500054
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TOP_55002343
viscose slub

MULTICOLORED FLOWER

BLOUSES
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Close-Up



TOP_55002340
cotton voile

JAZZY FLOWER

2nd colour: BLACK FLOWER: 001-030307

BLOUSE_55002333
viscose

BLACK LEAF

2nd colour: PEYOTE LEAF: 101-110605

TOP_55002338
satin polyester-mix
BRILLIANT WHITE

2nd colour: JAZZY PINK: 650-195000

BLOUSE_55002320
linen-mix

BRILLIANT WHITE

2nd colour: LILY GREEN: 331-031700 59
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BLOUSE_55002321
linen-mix

SILVER LINING

2nd colour: BRILLIANT WHITE: 100-400100
 

BLOUSE_55002327
cotton broderie anglaise

BRILLIANT WHITE

BLOUSE_55002336
satin viscose-mix
BLACK FLOWER

2nd colour: JAZZY FLOWER: 650-195002

2nd colour Close-Up
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2nd colour



BLOUSE _55002330
cotton

BRILLIANT WHITE

2nd colour: JAZZY PINK: 650-195000

TOP_55002319
linen-mix

BRILLIANT WHITE

2nd colour: LILY GREEN: 331-031700

TOP_55002342
viscose slub

SNOW WHITE

2nd colour: BLACK: 001-030300

2nd colour2nd colour

6362

2nd colour
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BLOUSE_55002406
viscose-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

TOP_55002407
viscose-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

TOP_55002405
viscose-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-45010064
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65

2nd colour 2nd colour 2nd colour



TOP_55002315
cotton-mix

SNOW WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

CROCHETS

67

BROADW
AY NYC FASHION HIGH SUM

M
ER 2024

66

BR
OA

DW
AY

 N
YC

 F
AS

HI
ON

 H
IG

H 
SU

M
M

ER
 2

02
4 C

R
O

C
H

E
T

S

HIGH SUMMER 24
2nd colour



TOP_55002403
cotton

SILVER LINING

2nd colour: SNOW WHITE: 101-06020068

C
R

O
C

H
E

T
S

BR
OA

DW
AY

 N
YC

 F
AS

HI
ON

 H
IG

H 
SU

M
M

ER
 2

02
4

69

2nd colour



DRESS_55002325
linen-mix

BRILLIANT WHITE
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DRESS_55002344
viscose slub

MULTICOLORED FLOWER

DRESS_55002314
rib viscose-mix

SILVER LINING MELANGE

2nd colour: SNOW WHITE: 101-060200

DRESS_55002309
viscose-mix

BLACK FLOWER
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Close-Up
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2nd colour Close-Up
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DRESS_55002341
cotton poplin

BRILLIANT WHITE

2nd colour: BLACK: 001-030300

DRESS_55002334
viscose

BLACK LEAF

2nd colour: PEYOTE LEAF: 101-110605

DRESS_55002328
cotton broidery anglaise

BRILLIANT WHITE
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Close-Up
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2nd colour 2nd colour



SHORTS_55002332
cotton

BRILLIANT WHITE

2nd colour: JAZZY PINK: 650-195000

BOTTOMS

HIGH SUMMER 24
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2nd colour

PANTS, SHORTS, SKIRTS



SKIRT_55002324
linen-mix

BRILLIANT WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

PANTS 3/4_55002335
viscose

BLACK LEAF

2nd colour: PEYOTE LEAF: 101-110605

PANTS_55002337
satin viscose-mix
BLACK FLOWER

2nd colour: JAZZY FLOWER: 650-19500278 79
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2nd colour
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2nd colour 2nd colour



SHORTS_55002322
linen-mix

BRILLIANT WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

PANTS_55002323
linen-mix

BRILLIANT WHITE

2nd colour: SILVER LINING: 050-450100

SKIRT_55002339
cotton voile

JAZZY FLOWER

2nd colour: BLACK FLOWER: 001-03030780 81
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2nd colour2nd colour
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2nd colour



FROM IBIZA  
WITH LOVE.
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NA, NEUGIERIG GEWORDEN? DANN SCHAUEN SIE DOCH BEI UNS IM SHOWROOM VORBEI.
IHR GEBIETSREPRÄSENTANT FREUT SICH AUF IHREN BESUCH! 

SIE MÖCHTEN SICH DIE KOLLEKTIONEN ZU EINEM BESTIMMTEN ZEITPUNKT ENTSPANNT  
ANSCHAUEN? IHR GEBIETSREPRÄSENTANT VEREINBART GERNE EIN PERSÖNLICHES  
GESPRÄCH. 

ALTERNATIV BESUCHT SIE IHR GEBIETSREPRÄSENTANT SELBSTVERSTÄNDLICH AUCH  
GERN BEI IHNEN VOR ORT.

HAVE WE PIQUED YOUR CURIOSITY? THEN COME AND SEE US IN THE SHOWROOM! 

WOULD YOU PREFER TO HAVE A RELAXED LOOK AT THE COLLECTIONS AT A SPECIFIC TIME? 
YOUR AREA REP WILL BE HAPPY TO ARRANGE A PERSONAL MEETING AND  
SHOW YOU WHAT WE HAVE GOT. 

ALTERNATIVELY, WE OFFER TO COME AND SEE YOU AT YOUR PREMISES.

THANK YOU!
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BROADWAY FASHION GMBH
MODERING 5 // HAUS E

D-22457 HAMBURG

FON +49 (0)40 558 77 01
FAX +49 (0)40 558 77 113
INFO@BROADWAY-FASHION.COM

WWW.BROADWAY-FASHION.COM

EAT, BEACH,  
PARTY, REPEAT.


